
Protokół  Nr  33/2015
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie

w dniu 4 listopada 2015 r. 

Osoby uczestniczące:
1. Zbigniew Zgórzyński - Starosta Rypiński
2. Marek Tyburski - Wicestarosta
3. Rafał Jaworski - Członek Zarządu
4. Mirosław Marynowski - Członek Zarządu
5. Danuta Tyraj - Członek Zarządu
6. Barbara Małecka - Skarbnik Powiatu
7. Tadeusz Jaroszewski - Sekretarz Powiatu 

Zaproszeni goście wg listy obecności.

Porządek obrad:
1. Otwarcie 

a) przyjęcie porządku obrad,
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego Zarządu,

2.  Podjęcie uchwał,
3. Wnioski do Zarządu,
4. Sprawy bieżące,
5. Zakończenie.

Ad. 1 a, b
Posiedzenie  Zarządu  otworzył  Starosta  Rypiński  witając  przybyłych.

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag.
Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu również przyjęto bez uwag. 

Ad. 2
Omówiono i podjęto następujące uchwały:

*  Nr  136/2015  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Rypińskiego na rok 2015.
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  proponowane  są  spowodowane  zwiększeniem  przez
Wojewodę planu dotacji celowych na 2015 rok w:
- dziale 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdz. 75411-
Komendy Powiatowe PSP o kwotę 92.296 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów
wypłaty świadczeń i równoważników pieniężnych dla funkcjonariuszy PSP (1.696 zł)
oraz na pokrycie części  kosztów bieżącego funkcjonowania Komendy Powiatowej
PSP, w szczególności na działalność ratowniczo-gaśniczą ( 90.600 zł),
- dziale 853-Pozostałe zdania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85321 –Zespoły
do  spraw  orzekania  o  niepełnosprawności  o  kwotę  12.200  zł  z  przeznaczeniem
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na dofinansowanie działalności zespołów do spraw orzekania o niepełnosprawności,
o  których mowa w art.  6  ust.1  ustawy z  dnia  27 sierpnia  1997 r.  o  rehabilitacji
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych,
- dziale 852- Pomoc społeczna, rozdz. 85202 – Domy pomocy społecznej o kwotę
16.285 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności domów pomocy
społecznej oraz o kwotę 46.293 zł – kwota dotacji celowej wyliczona zgodnie z art.
87  ustawy  z  dnia  13  listopada  2003  r.  o  dochodach  jednostek  samorządu
terytorialnego  (Dz.U.  z  2015r.  poz.  513ze  zm.)  może  być  w  uzasadnionych
przypadkach zmniejszona lub zwiększona, nie więcej jednak niż 20% w zależności
od znajdujących się w powiecie typów domów oraz uzyskanych dochodów z tytułu
odpłatności  za  pobyt  w  domu,  z  zastrzeżeniem ust.  2a.  Zwiększenie  uwzględnia
wyrównanie  kosztu  utrzymania  mieszkańców  na  tzw.  „starych  zasadach”
do wysokości średniego kosztu utrzymania,
- dziale 801 –Oświata i wychowanie, rozdz. 80111 – Gimnazja specjalne o kwotę
1.324,98 zł z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki oraz materiały
edukacyjne i ćwiczeniowe.
Ponadto Wojewoda zmniejszył plan dotacji celowych na 2015 rok w:
- dziale 852- Pomoc społeczna, rozdz. 85202 –Domy pomocy społecznej o kwotę
22.124 zł w oparciu o analizę kosztów i odpłatności w domach pomocy społecznej
za okres styczeńwrzesień 2015 r. oraz zaplanowanych dotacji w okresie październik-
grudzień  br.  w  związku  ze  zmniejszeniem się  liczby  mieszkańców uprawnionych
do otrzymania dotacji z budżetu państwa,
- dziale 801- Oświata i wychowanie, rozdz. 80110 – Gimnazja o kwotę 274,99 zł.
Minister  Pracy  i  Polityki  Społecznej,  na  podstawie  art.  109  ust.7k  ustawy
z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy oraz
§ 5 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 16 lipca 2014 roku
w  sprawie  trybu  przyznawania  samorządom  powiatów  środków  Funduszu  Pracy
na  finansowanie  kosztów  nagród  specjalnych  oraz  składek  na  ubezpieczenia
społeczne  od  nagród  specjalnych,  przyznał  kwotę  środków  Funduszu  Pracy
w wysokości  16.500 zł  z  przeznaczeniem na finansowanie  w 2015 roku kosztów
nagród  specjalnych  oraz  składek  na  ubezpieczenia  społeczne  pracowników
Powiatowego Urzędu Pracy w Rypinie. 
Dokonuje  się  również  przeniesień  między  rozdziałami  i  paragrafami  klasyfikacji
budżetowej w planie finansowym:
- Zespołu Szkół Nr 5 w Rypinie – zgodnie z wnioskiem z dnia 03.11.2015 r., pismo
ZS.311.3.2015,
- Zespołu Szkół Nr 2 w Rypinie – zgodnie z wnioskiem z dnia 02.11.2015 r., pismo
ZS2.KS.3021.1.2015.

Pani Skarbnik poinformowała, że w omawianej uchwale nie zostały uwzględnione
dwa wnioski jednostek, mianowicie: 

• wniosek  ZS  Nr  2  o  zwiększenie  środków   na  funkcjonowanie  basenu
o kwotę 60 000 zł. Pani Skarbnik poinformowała, że podda analizie wniosek
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i jeżeli nie będzie innej możliwości skieruje środki z rezerwy na ten cel.  
• wniosek  Dyrektor  ZS  Nr  3  w sprawie  zakupu  programów komputerowych

niezbędnych do sesji egzaminacyjnej. Koszt oprogramowania wynosi 10 000
zł. 

Członkowie Zarządu podjęli dyskusję na temat zakupu oprogramowania uznając go
za  niezbędny  oraz  konieczności  bardziej  dogłębnej  analizy  specyfikacji
przygotowywanej do przetargu. 
Obydwa  wnioski  zostaną  poddane  analizie  a  zmiany  w  uchwale  zostaną
przedstawione na kolejnym posiedzeniu Zarządu.

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  i  uzasadnieniem  powyższa  uchwała  została  przyjęta
jednogłośnie.

* Nr 137/2015  w sprawie zatwierdzenia trybu, projektu ogłoszenia o zamówieniu
i  specyfikacji  istotnych  warunków  zamówienia  w  postępowaniu  o  udzielenie
zamówienia  publicznego  na  ubezpieczenie  majątku  i  innych  interesów  Powiatu
Rypińskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi.

Sekretarz wyjasnił, że postępowanie zostało podzielone na dwie części, mianowicie
część  pierwsza  dotyczy  mienia  i  OC  natomiast  część  druga  dortyczy  pojazdów,
w  które  są  wyposażone  jednostki.  Łączna  wartość  mienia  wynosi  72  mln  zł.
Z  istonych  zmian  w  porównaniu  dostanu  dotychczasowego  została  podniesiona
odpowiedzialnośc cywilna z 800 000 zł do 1.5 mln zł.  W związku z powyższym
płacona składka wzrośnie o ok.  5 tys zł.  Zaoszczędzono jednak na ubezpieczeniu
nieruchomości. Zweryfikowano wielkości powierzchni budynków podawanych przez
jednostki  organizacyjne.  Jednostki  zostały  zmobilizowane  do  tego  aby  dokonać
pomiarów budynków.

Wicestarosta  –  trzeba  mieć  na  względzie  fakt,  że  doszły  do  ubezpieczenia  nowo
powstałe  Warsztaty  oraz  wzrosła  wartość  ubezpieczonych  budynków  w  związku
z przeprowadzoną termomodernizacją. 

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  i  uzasadnieniem  powyższa  uchwała  została  przyjęta
jednogłośnie.

*  Nr  138/2015 w  sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na  powierzenie
prowadzenia „Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej Powiatu Rypińskiego” w 2016
roku. 
Sekretarz  wyjaśnił,  że  ustawa  z  dnia  5  sierpnia  2015  r.  o  nieodpłatnej  pomocy
prawnej oraz edukacji prawnej zakłada stworzenie na obszarze powiatu rypińskiego
2 punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. Zgodnie z założeniami ustawy w połowie
tych punktów pomoc prawna powinna być świadczona za pośrednictwem organizacji
pozarządowych  prowadzących  działalność  pożytku  publicznego.  Ustawa  wchodzi
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w  życie  z  dniem  1  stycznia  2016  roku  jednak  część  przepisów  dotyczących
przygotowania  systemu  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  zaczęła  już  obowiązywać.
Zadanie  powiatu  polegające  na  udzielaniu  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  jest
zadaniem zleconym z zakresu administracji rządowej.  W związku z tym, że do dnia
15 grudnia 2015 roku powiat powinien wyłonić w drodze otwartego konkursu ofert
organizację pozarządową, której powierzy zadanie prowadzenia od dnia 1 stycznia
2016  roku  punktu  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  podjęcie  niniejszej  uchwały  jest
w pełni uzasadnione. 

M.  Marynoski  –  w  umowie  trzeba  zastrzec,  że  zawarcie  umowy  z  wybranym
w  drodze  konkursu  adwokatem  będzie  uwarunkowane  przekzaniem  środków
z budżetu Państwa. 

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  i  uzasadnieniem  powyższa  uchwała  została  przyjęta
jednogłośnie.

Ad. 3
Starosta odczytał wnioski, które wpłynęły do Zarządu Powiatu w Rypinie:

• Wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej Nowe Osiedle 25 w sprawie wyrażenia
zgody na wycięcie śliwy.
Zarząd  rozpatrzył  wniosek  pozytywnie.  Wniosek  został  przekazany
do Wydziału Rolnictwa w celu udzielenia stosownej odpowiedzi.

• Wniosek Domu Dziecka w Rypinie z prośbą o ufundowanie pucharów i medali
w związku  z  organizacją  Mistrzostw  Województwa  Kujawsko-Pomorskiego
placówek opiekuńczo-wychowawczych w pływaniu.
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Na zakup pucharów i medali została
przeznaczona kwota 350 zł.

• Wniosek  Powiatowego  Urzędu  Pracy   w  sprawie  wyrażenia  zgody
na  wypłacenie  nagród  dla  pracowników  Urzędu  Pracy  z  okazji  Święta
Niepodległości.
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.

Ad. 4
Starosta  poinformował,  że  Powiat  Strzyżowski  prosi  o  wsparcie  inicjatywy
wniesienia  do  Trybunału  Konstytucyjnego  wniosku  w  sprawie  niezgodności
z Konstytucją  art. 32 ustawy z dnia 5 grudnia 2015 r o zmianie niektórych ustaw
w związku z realizacji ustawy budżetowej. 
Starosta wyjaśnił,  że chodzi przede wszystkim o możliwość zadłużania powiatów.
Starosta  powiedział,  że  może jest  to  jakieś ograniczenie  praw ale  jest  to również
pewien bezpiecznik, który nie pozwoli na to, żeby ktokolwiek zadłużył powiat. Zapis
ten blikuje jedynie większe powiaty, które mają duże dochody. Takich powiatów jak
nasz ten zapis nie dotyczy. W związku z powyższym Starosta zaproponował aby nie
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podejmować  tematu. 
Pani Skarbnik poparła propozycje Starosty stwierdzając, że ustawa skonstruowana
jest w sposób bezpieczny. 

Starosta rozpoczął dyskusję na temat remontów dróg. 
Droga Cetki-Rypin ma być remontowana w 2017 r.
Droga Rypin – Okalewo-Żuromin również w 2017 r. 
Natomiast pozostałe drogi mają zostać przerzucone na kolejne lata.
Pani  Dyrektor  ZDP przygotowała  wykaz  dróg  do  przesunięcia  z  grupy  trzeciej
do pierwszej. Są to drogi:
nr 557 – droga relacji Rypin-Lipno
nr 556 – droga relacji Ostrowite-Zbójno
Będziemy  również  lobbować  na  rzecz  powiatu  Golubko-Dobrzyńskiego
potwierdzając konieczność remontu drogi Frydrychowo -Golub-Dobrzyń. 

M. Marynowski – mówimy o lobbowaniu. Uważam, że powinniśmy zająć się naszym
powiatem. Doprowadzić do spotkania Starosty, Wójta Gminy Rypin oraz Burmistrza
po  to,  żeby  ustalić  partycypację  w  kosztach.  Ponadto  patrząc  szerzej  ważna  jest
sprawa  obwodnicy  dla  Rypina.  Obwodnica  będzie  dotykała  dróg  powiatowych
w związku z czym należy wypracować wspólną koncepcję gdzie będzie przebiegała
i  z  tą  koncepcją  dalej  wychodzić.  Dopiero  wtedy  będziemy  mogli  ubiegać  się
o  wsparcie,  nawet  na  szczeblu  centralnym.  Takie  działanie  daje  szanse,  że
powodzenie rozmów o wsparcie zewnętrzne może przynieść jakiekolwiek efekty.

Wicestarosta - należy pochylić się nad również nad remontem drogi Rypin - Cetki.
Trzeba by nad tym tematem popracować i dotrzeć do dróg wojewódzkich. Na etapie
planowania drogi trzeba zaznaczyć, żeby wjazd w drogę Głowińsk-Głowiońsk był
szerszy.  Idąc  dalej  w tym kierunku  należałoby  zaplanować  rondo  przy  ZS Nr  1.
Należałoby to wmontować w powstającą koncepcję. W przyszłości to ułatwi  remont
ul. Mleczarskiej i wtedy zostaną połączone wszystkie tematy. Jest to dobry moment
ponieważ  jest  przygotowywany  projekt  remontu  ww.  drogi.  Należałoby  odbyć
spotkanie  z  Drogami  Wojewódzkimi,  żeby  wprowadzili  zmiany  do  projektu,
a o rondo należy mocno lobbować u Marszałka. Konieczne jest również spotkanie
z  Burmistrzem  w  sprawie  drogi  Godziszewy  -Dylewo,  która  będzie  częścią
obwodnicy. 

M. Marynowski – jeżeli nie będziemy mieli przygotowanej koncepcji to nie mamy
szans, żeby wychodzić z tym na zewnątrz i ubiegać się o jakąkolwiek pomoc.

Starosta – Cedrob zadeklarował chęć pomocy przy remoncie tej drogi. Odblokowanie
Cedrobu  jest  bardzo  ważne.  Połączenie  drogi  Brodnickiej  z  Żuromińską  sprawi,
że Rypin będzie miał możliwość rozwoju i nie będzie mu przeszkadzało usytuowanie
przemysłu na obrzeżach. 
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Wicestarosta poinformował, że zostało wykonane studium na działki przy jeziorze
Głęboczek.  Mamy  tam  5  ha  gruntu.  Należałoby  poprosić  Panią  Wójt  o  zmianę
miejscowego  planu  zagospodarowani  przestrzennego,  po  to  żeby  przeznaczyć
te tereny pod rekreację.  

Starosta – wartość rolna tych działek nie jest wielka natomiast jest to teren atrakcyjny
pod względem rekreacyjnym. 

D. Tyraj – jak najbardziej się zgadzam, bo planowaliśmy to w poprzednim Zarządzie
tylko nie było studium.

Wicestarosta – bardzo ważny jest temat garaży i chlewków w Nadrożu. Temat jest
od lat nieuporządkowany. Koncepcja jest taka, żeby te garażyki oddać w dzierżawę
co  pozwoli  na  unormowanie  stosunków  prawnych.  Wtedy  będzie  łatwiej  podjąć
temat sprzedaży i uregulowania stanu prawnego własności nieruchomości. 

Starosta – nie można żądać od tych ludzi dzierżawy. Można im sprzedać ziemię a nie
garaże, które sami pobudowali. 

M. Marynowski – chcąc sprzedać te garaże w drodze bezprzetargowej w związku
z  tym,  że  osoby  te  poniosły  nakłady  finansowe  przewyższające  wartość  gruntu
to należy wykazać tytuł prawny. 

M.  Marynowski  –  w  związku  z  tym  co  zaistniało  w  kwestii  związanej
z ubezpieczeniem należy zarządzić, że do końca roku wszystkie jednostki powinny
przeprowadzić  weryfikację  środków  trwałych,  którymi  dysponują  i  dokonać
aktualizacji danych zarówno ewidencji jak i danych na temat obiektu, żebyśmy mieli
pełną wiedzę na temat obiektów, którymi dysponujemy.

Starosta  -  na  najbliższym  spotkaniu  kierownicy  jednostek  zostaną  zobowiązani
do wymierzenia budynków i podania stanu faktycznego. 

M.  Marynowski  stwierdził,  że  z  decyzji  ustanawiającej  trawy  zarząd
na  nieruchomości  nie  wynikają  wprost  obowiązki  jakie  spoczywają  na
zarządzającym. Radny zaproponował,  żeby szczegółowy zakres odpowiedzialności
poszczególnych kierowników został doprecyzowany odrębnym dokumentem.

Starosta poinformował, że  Pani Konserwator Zabytków zmieniła zdanie  odnośnie
drogi ewakuacyjnej przy DPS w Ugoszczu i nie wyraziła zgody na wycinkę drzew.

D. Tyraj – cała poprzednia kadencja tak właśnie wyglądała.
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M. Marynowski – istnieje teraz przesłanka, żeby wystąpić do sądu o ustanowienie
służebności drogi koniecznej po gruncie, który kupił Kucharski.

Starosta – będzie trzeba iść w tym kierunku. Jednakże pierwotny plan był najlepszy
i najtańszy w wykonaniu. 

W dalszej  części  posiedzenia Pani Skarbnik zaprezentowała wstępne założenia do
budżetu na 2016 r.  Poinformowała między innymi o planie dochodów i wydatków
w zakresie oświaty, inwestycji drogowych oraz konieczności zbilansowania budżetu
dochodami ze sprzedaży mienia. 
Zarząd wyraził zgodę na proponowane przez Panią Skarbnik rozwiązanie. 
Ponadto Pani Skarbnik przedstawiła wnioski nie uwzględnione w projekcie budżetu
i poprosiła członków Zarządu o podjęcie decyzji w tym zakresie.

• Wniosek Policji o dofinansowanie w wysokości 30 tys zł z przeznaczeniem
na zakup dwóch oznakowanych samochodów. 
Zarząd odrzucił wniosek.

• Wniosek  Komisji  Rolnictwa  o  zabezpieczenie  w  budżecie  środków
finansowych na remont i  modernizacje dróg powiatowych w wysokości  1.5
mln zł. poza środkami przewidzianymi na remont dróg w ramach Schetynówek
i  PROW.
Zarząd  odrzucił  wniosek.  Planowane  wydatki  na  remonty  dróg  w  ramach
projektów przewidzianych na 2016 r. są bardzo wysokie i konstrukcja budżetu
nie pozwala na ich zwiększenie o dodatkowe 1.5 mln.

• Wniosek WTZ Nadzieja o dofinansowanie zakupu samochodu w wysokości
30 tys zł.
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.

Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie ZDP w Rypinie zostało zaplanowane
60 tys zł z przeznaczeniem na dosprzętowienie jednostki.
Zarząd  podjął  decyzję  o  zwiększeniu  budżetu  ZDP  w  Rypinie  przeznaczonego
na zakup niezbędnego sprzętu do kwoty 90 tys zł.
Zwiększony został plan wydatków na promocję powiatu. 

Zarząd wyraził  zgodę na dofinansowanie koncertu organizowanego przez Księdza
Infułata Marka Smogorzewskiego.

Pani  Skarbnik  przedstawiła  plany  budżetów  dla  poszczególnych  jednostek
organizacyjnych Starostwa. 

Dyskutowano również na temat podwyżek dla pracowników.

W  dalszej  części  posiedzenia  Starosta  poinformował  o  planowanym  spotkaniu
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radnych w sprawie  przyszłości  ZS Nr  4  w Nadrożu  oraz  pawilonu  szpitala  przy
ul. Dłutka. 

Starosta  poinformował  również,  że  w  najbliższym  czasie  planuje  spotkanie
z Burmistrzem oraz Wójtem Gminy Rypin w sprawie remontu drogi Godziszewy-
Dylewo. 

Na  posiedzenie  Zarządu  zaproszono  Panią  Dorotę  Rumińską  inspektora
ds. Zamówień Publicznych i Kontroli Finansowej. Pani Rumińska omówiła sprawę
rozliczenia dotacji zadania publicznego pod nazwą ,,Organizacja Mistrzostw Powiatu
w Koszykówce.”  Na  realizację  zadania  dotację  otrzymał  Klub  Sportowy  Basket.
Koszt  całego  zadania  wynosił  2  010  zł.  Kwota  dofinansowania  1  800  zł.
W harmonogramie wraz z kosztorysem wykazane były między innymi takie kategorie
kosztów jak zakup pucharów, zakup medali i zakup nagród rzeczowych. W jednej
z  pozycji  kosztorysowych  okazało  się,  że  klub  sportowy  przekroczył  planowane
koszty o kwotę 37.39 zł. W innych pozycjach kosztowych znalazły się oszczędności
także  w  ogólnym  rozliczeniu  dotacja  została  wykorzystana  z  wykazaniem
oszczędności  w  wysokości  87  gr.  Niemniej  jednak  z  formalno-prawnego  punktu
widzenia  jedna  z  pozycji  kosztów została  przekroczona.  Klub  mógł  wnioskować
o zmianę harmonogramu kosztów ale  tego nie  zrobił.  Trzeba mieć na  względzie,
że klub rozliczał dotację po raz pierwszy i nie ma w tym zakresie doświadczenia.
§ 9 umowy dotacyjnej przewiduje, że rozliczenie kosztów uznaje się za prawidłowe
jeżeli przekracza danej pozycji kosztów jest nie większe niż 10 %. W tym przypadku
kwota została przekroczona. Zadanie zostało zrealizowane prawidłowo a wszystkie
środki zostały wydatkowane na cel jaki został w umowie określony. Nie mniej jednak
jest pewna nieścisłość.

Skarbnik – skoro zadanie zostało w pełni zrealizowane Zarząd musi podjąć decyzję
czy uznaje rozliczenie za prawidłowe czy nie. 
Zarząd podjął  decyzję  o  przyjęciu  rozliczenia  oraz  konieczności  pouczenia  klubu
w związku z zaistniałymi nieprawidłowościami. 

Starosta  poinformował  członków Zarządu  o  sprawie  Pana  Anatola  Filimoniuka  -
byłego Dyrektora Domu Dziecka w Rypinie.

Radny Marynowski zapytał o zespoły administracyjne szkół,  czy od nowego roku
będą pełnić jedynie funkcje finansowe?

Pani  Skarbnik  wyjaśniła  że  jeszcze  rok  PCOO  może  funkcjonować  na  starych
zasadach ale zmieniły się przepisy, i będzie trzeba je przekształcić. Teraz tworzy się
tzw. Zespoły Usług Wspólnych. 

Starosta – praca PCOO przynosi efekty, wydatki są bardzo dobrze kontrolowane. 
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Radny  Mirosław  Marynowski  zaproponował,  żeby  zwołać  spotkanie  Rady
Społecznej SP ZOZ  w celu pochylenia się nad tematem pawilonu szpitala. Dyrektor
powinien przedstawić potrzeby szpitala  ponieważ nie można dyskutować nad tym
tematem w oderwaniu od potrzeb szpitala.  Ponadto dobrze by było gdyby szpital
wdrożył elektroniczny system informacji o pacjencie po to żeby szpital nie odbiegał
od standardów bo tylko te  szpitale,  które  spełnią  określone standardy  znajdą się
w tworzonej sieci natomiast pozostałe zostaną poza siecią. 
Należy  ustalić  jaki  jest  zakres  potrzeb  naszego  szpitala  w  układzie  docelowym
a dopiero potem dyskutować o tym czy sprzedawać pawilon czy nie. 

Starosta  –  chodzi  o  to,  żeby  wykorzystać  te  budynki,  które  są.  Można
by zagospodarować budynek pogotowia na przychodnię a pomieszczenie po kotłowni
przystosować  na  potrzeby  administracji.   Nie  ukrywam jednakże,  że  jakąś  część
działki będzie trzeba wydzielić i zostawić pod potrzeby szpitala na przyszłość. 

Ad. 5
Starosta  Rypiński  Zbigniew  Zgórzyński  podziękował  za  udział  w  posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono i podpisano.         

Podpisy Członków Zarządu:

1. Zbigniew Zgórzyński …..........................
2. Marek Tyburski........................................
3. Rafał Jaworski ….....................................
4. Mirosław Marynowski …........................
5. Danuta Tyraj …........................................

    Protokołowała:
         Agnieszka Donderowicz       
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